

# Øksenmølle-Fuglslev Grundejerforening

## Bestyrelsesmøde

**Bestyrelsesmøde afholdt 12.11.2022 kl. 12:00.**

### Deltagere:

Anni Hamann Kjær, Formand  
Lars H. Olsen, Næstformand  
Anette Bak Pedersen, Kasserer  
Joan Bang  
Doris Petersen, Revisor  
Henrik Deichmann, Sekretær

### Fraværende:

Allan Hjortshøj, 1. Suppleant  
Jens Vestergaard, 2. suppleant

### Dagsorden:

1. **Siden sidst**
  - a. **Veje**
  - b. **Støvbinder**
  - c. **Hastighedsmåling Birkevej**
  - d. **Pileurt**
  - e. **Stier**
  - f. **Kontakt med andre foreninger**
2. **Kort over vores område. Standere**
3. **Hjemmeside**
4. **Skovservice**
5. **Facebook**
6. **Økonomi**
7. **Fastsættelse af næste møde**
8. **Eventuelt**

### Referat:

#### Ad. 1: Siden sidst

##### a) **Veje**

Samarbejdet med Kejser fungerer fortsat godt. Der er en god dialog i forhold til udførelse og behov for vedligehold.

##### b) **Støvbinder**

Intet nyt.

##### c) **Hastighedsmåling Birkevej**

Mangler tilbagemelding vedrørende status.

##### d) **Pileurt**

Lars gør opmærksom på, at vi i området har en invasiv planteart, der hedder Japansk Pileurt. Plantearten breder sig meget hurtigt, hvorfor den bør bekæmpes.

Vi vil indsætte en artikel på Facebook samt hjemmesiden, hvor vi blandt andet henviser til Miljøstyrelsens hjemmeside ([Bekæmpelse japansk pileurt \(mst.dk\)](#))

##### e) **Stier**

Muligheden for at lave et gennemgående stisystem undersøges.

##### f) **Kontakt med andre foreninger**

Sidste tirsdag i måneden afholdes et møde på Maltfabrikken for ny tilflyttere til kommenen. Her deltager også beboerforeninger fra området.  
Formanden vil aflægge et besøg på et af disse møder.

# Øksenmølle-Fuglslev Grundejerforening

## Bestyrelsesmøde

### Ad. 2 Kort over vores område. Standere

Næstformanden meddeler at de nye områdeskilte nu er i trykken.

Det er fortsat aftalen, at der lægges en PDF-udgave af kortet på hjemmesiden, så det vil være muligt for grundejerne at printe denne.

I forbindelse med benyttelsen af de eksisterende opslagstavler i området, vil formanden gennemgå disse for at se hvad de bruges til i dag, og hvilke oplysninger der er relevante. Herefter besluttes det om Opslagstavler fortsat skal benyttes og I givet fald hvilke informationer de skal indeholde og hvordan de opdateres, så det altid er relevant og gældende informationer, der findes.

### Ad. 3 Hjemmeside

Det er aftalt med Øksenmølle-Fuglslev Vandværk at vi fortsat vil have en fælles hjemmeside.

Den skal dog opbygges så Øksenmølle-Fuglslev Grundejerforening fremtræder tydeligere. Næstformanden vil udarbejde et oplæg.

### Ad. 4 Skovservice

Punktet udsættes til næste møde.

### Ad. 5 Facebook

Vi vil arbejde på at der lægges flere informationer op. For eksempel oplysninger om Japansk Pileurt med henvisning til relevant materiale.

### Ad. 6 Økonomisk status

Anette gennemgik økonomien, der fortsat er god.

Vedrørende de udsendte regninger, der alene omhandler vejvedligehold, er der 6, der er i restance.

### Ad. 7 Næste møde

Næste bestyrelsesmøde afholdes 11. februar kl. 12:00 i Birkeshuset.

### Ad. 8 Eventuelt

- Vi påtænker at lave en hilsen til ny tilflyttere med informationsmateriale vedrørende grundejerforeningen og vandværket.
- Vedtægterne på hjemmesiden skal opdateres i forhold til beslutning på seneste generalforsamling.
- September 2023 vil de nye sorteringskrav for affald træde i kraft i vores område og vi vil få nye spande.  
I den forbindelse foreslår næstformanden at vi tager kontakt til andre grundejerforeninger for eventuel fælles indkøb af sorteringssystemer til indendørs brug i husene.

Punktet sættes på næste bestyrelsesmøde.